

Notice and Consent for Transfer of Data out of China

数据转移通知及同意书

The Company (current employer, prospective employer, or housing provider where I have applied) has asked a third party service provider, ClearStar, Inc. ("ClearStar"), 5955 Shiloh Rd East, Suite 104, Alpharetta, GA 30005, to process one or more background screens about you which involve data transfer from China to another country.

本公司（现雇主、未来雇主或房屋租赁服务提供方）已要求第三方服务提供商 ClearStar, Inc.（以下简称“ClearStar”），开展关于您的一个或多个背景调查，此调查涉及将数据从中国转移至另一国家。该公司地址：5955 Shiloh Rd East, 104 号 Alpharetta, GA 30005。

This document is intended to describe the personal information collected and processed by ClearStar on behalf of the Company, and to obtain your consent to the transfer of this information out of China.

本文件旨在对 ClearStar 代表本公司所收集和处理的个人信息进行说明，并征得您的同意将该信息转移至中国以外地区。

ClearStar will receive information from the Company and will use the details you have provided to contact the appropriate sources of the background screen ordered ("Sources"). The information provided by you or the Sources will be available to ClearStar's employees and third-party service providers and their sub-contractors, in addition to the Company. The information will only be used to process the background screens requested by the Company and for which you have given permission to the Company to process. ClearStar's employees, service providers, their sub-contractors, and ClearStar's customers may be located worldwide.

ClearStar 会收到由本公司提供的信息，并根据您所提供的详细信息联络相应背景调查渠道（以下简称“渠道”）。除了本公司外，ClearStar 的员工和第三方服务提供商及其分包商也可能会使用您或渠道所提供的信息。该信息仅用于本公司所要求的且您已经授权的背景调查。ClearStar 的员工、服务提供商、相关分包商，以及 ClearStar 的客户可能位于全球任何地区。

ClearStar, its service providers and customers, process background checks in locations in the United States and in countries throughout the world. Processing may include data storage, administrative purposes (creating internal and external reports, invoicing, and data analysis), and operational and/or processing purposes in connection with the preparation of a report to the Company. As part of these arrangements, your personal information will be transferred outside of China to countries located worldwide. Your information may be subject to other country's laws for disclosure and may be accessible to foreign law enforcement, and / or national security agencies, or courts. Please note that the laws regarding personal information in some of the jurisdictions involved may be different or less stringent than the laws of the country in which you reside.

ClearStar、其服务提供商和客户的背景调查业务遍及世界各地。调查业务涉及数据存储、为本公司提供用于管理（创建内部和外部报告、结账收账和数据分析）、以及以为公司提供报告为目的的相关数据运营和/或处理。作为上述准备的一部分，您的个人信息将转移至中国以外其它地区。您的信息可能需要遵守其它国家有关信息披露的法律，并提供给外国执法机构和/或国家安全机构，或法院。请注意，某些司法管辖区有关个人信息的法律可能与您居住国家的法律有所不同或较为宽松。

ClearStar has taken reasonable organizational, technical and administrative steps to safeguard the information submitted to it. Any third parties working with ClearStar are required to protect personal information consistently with the terms of ClearStar's policy and requirements. ClearStar's Privacy Policy is available at <http://www.clearstar.net/privacy-policy/>.

ClearStar 已经采取合理的组织、技术和行政措施对所提交的个人信息给予保护。任何与 ClearStar 合作的第三方都需要遵守 ClearStar 有关个人信息保护的政策。请登录 <http://www.clearstar.net/privacy-policy/> 了解 ClearStar 的隐私保护规定。

By signing below, you acknowledge that you have read and understood this notice and that you freely agree to ClearStar, ClearStar's service providers, and the Company collecting, using, disclosing, transferring and otherwise processing your information as described above:

在下列位置签名，即表明您已阅读并了解本通知，且同意 ClearStar，ClearStar 的服务提供商，以及本公司收集、使用、披露、转移以及按照前文所述方式处理您的个人信息：

Name: (Print): _____

姓名：（打印）： _____

Signature: _____

签名： _____

Date: _____

日期： _____